



BLACK LAW STUDENTS'
ASSOCIATION OF CANADA
L'ASSOCIATION DES ÉTUDIANTS
NOIRS EN DROIT DU CANADA

NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING OF MEMBERS

NOTICE IS HEREBY GIVEN that the Annual General Meeting of the Members of the Black Law Students' Association of Canada ("BLSA Canada") will be held on **Saturday, February 15, 2025, at 8:30 AM** (Mountain Standard Time) for the following purposes:

1. To receive the financial statements for the fiscal year ending on March 31, 2024;
2. To elect directors for the 2025 - 2026 term;
3. To consent to the transaction of any other business as may properly come before the meeting in the continuance of the Corporation under the Canada Not-for-profit Corporations Act.

The Annual General Meeting will be held during the 34th Annual National Conference at **The Westin Calgary Downtown in Calgary, Alberta**. You can attend the meeting **(a) in-person** or **(b) via Zoom** by [registering in advance here](#). After registering, you will receive a confirmation email with information about joining the meeting.

Important Resources:

- Learn more about the election process, available positions and the Elections Package for the National Executive Board [here](http://www.blsacanada.com/candidate) (www.blsacanada.com/candidate).
- Review the enclosed agenda, supporting documentation, and all election information in the [AGM Drive](http://www.blsacanada.com/agmdrive) (www.blsacanada.com/agmdrive).
- [Register for BLSA Canada membership](#)

Election Information Sessions: Join the current National Executive Board on **Tuesday, February 4th, 2025, at 7:30 PM (EST)** via Zoom and on **Friday, February 14th, 2025**, at the **Elections Booth from 9 AM - 6 PM (MST)** to learn about the elections! BLSA Canada needs your passion and leadership! We look forward to seeing you there.

DATED at Toronto, Ontario, this 24th day of January 2025,

BLSA Canada National Executive

Should you have any questions, please contact secretary@blsacanada.com.



@blsacanada



Black Law Students'
Association of Canada



www.blsacanada.com



AVIS DE L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DES MEMBRES

AVIS EST DONNÉE QUE l'assemblée générale annuelle des membres de l'Association des étudiants noirs en droit du Canada (« AÉND Canada ») aura lieu **le samedi 15 février 2025**, à 8 h 30 (heure normale des Rocheuses), pour les raisons suivantes :

1. Recevoir les états financiers pour l'année se terminant le 31 mars 2024 ;
2. Élire les directeurs pour le mandat 2025 - 2026 ;
3. Approuver toute autre question soumise à l'assemblée dans le cadre de la continuité de la société en vertu de la Loi Canadienne sur les organisations à but non lucratif.

L'assemblée générale annuelle se déroulera en même temps que la 34e conférence nationale annuelle au **l'hôtel Westin, à Calgary, en Alberta**. Vous pouvez participer **à la réunion (a) en personne ou (b) par Zoom en vous inscrivant à l'avance [ici](#)**. Après votre inscription, vous recevrez un courriel de confirmation contenant des informations sur la façon de participer à la réunion. Elle sera également diffusée en ligne à tous les membres via Zoom. Le dossier électoral pour le comité exécutif national peut être consulté [ici](#) (www.blsacanada.com/candidate). L'ordre du jour, la documentation de soutien et les informations sur les élections sont disponibles dans [le Drive de l'AGA](#) (www.blsacanada.com/agmdrive).

Ressources importantes:

- Pour en savoir plus sur le processus électoral, les postes disponibles et le dossier d'élection du Conseil exécutif national, cliquez [ici](#) (www.blsacanada.com/candidate).
- Examinez l'ordre du jour ci-joint, les documents à l'appui et toute l'information sur les élections dans [l'AGA Drive](#) (www.blsacanada.com/agmdrive).
- S'inscrire pour devenir membre de [l'AÉND Canada](#).

Sessions d'information sur les élections: Joignez-vous au comité exécutif national actuel de l'AÉND Canada **le mardi 4 février 2025, à 19 h 30 (HNE) via Zoom**, ainsi que **le vendredi 14 février 2025, au kiosque des élections de 9 h à 18 h (HNR)** pour en savoir plus sur les élections! L'AÉND Canada a besoin de votre passion et de votre leadership! Nous avons hâte de vous y voir.

ÉCRIT à Toronto, Ontario, ce 24e jour de janvier 2025,
L'exécutif national de l'AÉND Canada

Si vous avez des questions, veuillez contacter secretary@blsacanada.com.



@blsacanada



Black Law Students'
Association of Canada



www.blsacanada.com